
Lausunto Länsi-Espoon lukioon sijoittuvasta lukioyksiköstä 

Espoon nuorisovaltuusto näkee tarpeelliseksi, että Espoolaisilla nuorilla on mahdollisuus 
laadukkaaseen lukiokoulutukseen, ilman suurta tarvetta kulkea pitkiä koulumatkoja tai 
heikkolaatuisissa tiloissa työskentelemiseen joutumista. Siksi Espoon nuorisovaltuusto 
kannattaa skenaariota 2. jossa taataan hyvät mahdollisuudet lukiokoulutukseen myös 
rantaradan läheisyydessä asuville opiskelijoille, sillä monille opiskelijoille juuri sijainti on 
tärkeä lukion valintaan vaikuttava tekijä. On siis tärkeää pitää lukiot maantieteellisesti 
tasapainoisissa paikoissa. Tämän skenaarion valitseminen lisäksi helpottaa muun muassa 
Espoon yhteislyseossa siirtymän aikana opiskelevien siirtymistä uuteen koulurakennukseen, 
sillä Leppävaaraan rakennettava uusi koulurakennus olisi maantieteellisesti lähempänä 
nykyistä väistötilaa kuin Kiviruukki. 

Kasvava tarve lukion aloituspaikoille muodostaa haastavan tilanteen lukioiden 
yhdistämisen kannalta. Siksi Espoon nuorisovaltuusto haluaa muistuttaa, että uudet 
lukiorakennukset tulee jo suunnitteluvaiheessa mitoittaa tarpeeksi suuriksi, jotta 
lukiopaikoista ei tule pulaa.  
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